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1. Konstituering 

1.1. Status fremmøtte 

23 av 30 leiligheter var representert, 77% oppmøte. 

1.2. Valg av møteleder 

Styreleder Tom-Inge Nilsen ble valgt til møteleder. 

1.3. Valg av protokollfører 

Gabrielle Vaeng ble valgt til protokollfører. 

1.4. Valg av protokollunderskriver 

Annar Brede Jakobsen og Tone Christoffersen ble valgt. 

1.5. Godkjenning av innkallingen 

Innkallingen ble godkjent uten merknader. 

1.6. Valg av tellekorps 

Annar Brede Jakobsen og Tone Christoffersen ble valgt. 

1.7. Godkjenning av dagsorden 

Dagsorden ble godkjent uten merknader. 

2. Årsregnskap og årsmelding 

Heidi Mortensen fra Bonord gjennomgikk årsregnskapet og revisors 

beretning. Styreleder leste opp styrets årsberetning. 

3. Godtgjørelse til styret 

Forslaget om kr. 80.000 til styret ble enstemmig vedtatt. 

4. Valg av styret 

Tom-Inge Nilsen ble valgt til styreleder for 2 år. 

Gabrielle Vaeng ble valgt til styremedlem for 2 år. 

Tor Einar Mathisen ble valgt til 1. vara for 1 år. 

Aina Nilssen ble valgt til 2. vara for 1 år. 

Bente Larssen ble valgt til 3. vara for 1 år. 

Ron Erlend Hansen ble valgt til 4. vara for 1 år. 

Martin Aas og Sissel Nilsen ble valgt til valgkomité for 1 år. 

Tone Christoffersen og Martin Aas ble valgt til miljøkomité for 1 år. 

Egil Alvestad ble valgt til flaggansvarlig for 1 år. 



5. Felling av trær på felles grøntområde 

Trær mellom nr. 23 og 25 fjernes. Styret besørger utførelsen. Enstemmig 

vedtatt. 

Geir Svendsen fra Bonord holdt innlegg om og besvarte spørsmål vedrørende 

rehabilitering av borettslaget. Innlegget ble holdt mellom sak 1 og 2. 

Konsulentselskapet Asplan Viak er engasjert til å gjennomføre forprosjektet, 

arbeidet skal pågå fra 20.05.2019 til 15.09.2019. 

Tusen takk til Gabrielle Vaeng for nydelige kaker til kaffen. 

 

          Med hilsen 

          Styret 

 

 


